



أعضاءنا منتسبي الجامعة المحترمين

جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة تهنتكم على ما بذلتموه من جهد خلال العام الجامعي 2021-2022 لتحقيق ما تصبون إليه من نجاحات بمسيرتكم المهنية. وإنه لمن دواعي سرورنا أن نعلمكم بموافقة مفوضية الاعتماد الأكاديمي بوزارة التربية والتعليم في دولة الإمارات العربية المتحدة على إطلاق برنامج ماجستير إدارة الأعمال بجامعة العلوم والتقنية في الفجيرة بدءاً من الفصل الدراسي الخريفي للعام الجامعي 2022-2023 (سبتمبر 2022) مما سيشكل نقلة نوعية للبرامج المطروحة من قبل جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة كون هذا البرنامج سوف يُعد برنامج الدراسات العليا الأول الذي سي طرح من قبل الجامعة.

وتجدر الإشارة بإشادة مفوضية الاعتماد الأكاديمي بما اتخذته جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة من خطوات تطوير وما حقته من تقدم بأنشطتها البحثية وترتيبات حوكمتها وأطر سياساتها وإجراءاتها لضمان الجودة بها وتقديم برامجها الأكاديمية مما أفضى لاتخاذ مفوضية الاعتماد الأكاديمي للقرار باعتماد إطلاق برنامج ماجستير إدارة الأعمال بالجامعة بدءاً من سبتمبر 2022.

وبهذا الصدد لا يسعنا إلا التأكيد على أن ما تم إقراره من تقدم كبير بجامعة العلوم والتقنية في الفجيرة على كافة الأصعدة المذكورة من قبل مفوضية الاعتماد الأكاديمي يجيء بعد فضل الله وتوفيقه نتيجة الدعم الكامل من قبل مجلس أمناء الجامعة برئاسة سمو الشيخ محمد بن حمد الشرقي ولي عهد الفجيرة وإخلاص جميع منتسبي الجامعة وتكاتف جهودهم لتحقيق أهداف الجامعة المنشودة.

وما تحقق من نجاحات خلال الفترة الماضية سيكون حافزاً لنا جميعاً لمواصلة الجهد حتى تتبوأ جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة بإذن الله مكانتها كمؤسسة تعليمية رائدة بالدولة والمنطقة.

مع تمنياتنا لكم بدوام السلامة والتوفيق



Dear Respected USTF Members,

The University of Science and Technology of Fujairah (USTF) congratulates you for your efforts, successes, and achievements in your professional career during the academic year 2021-2022. It is our pleasure to inform you with the approval of the Commission for Academic Accreditation (CAA) of the Ministry of Education (MoE) in the United Arab Emirates (UAE) to launch the Master of Business Administration (MBA) program at USTF, starting from the Fall Semester of the academic year 2022-2023 (September 2022), which represents a milestone in the university's journey as it will be the first graduate program offered by USTF.

It is worth mentioning that the CAA commends the steps taken by USTF for development of research activities, enhancing governance arrangements, promoting policy and procedures framework, improving quality assurance, and delivery academic programs. Based on the progress achieved by USTF in all these domains, the CAA decided to approve the launch of the MBA program at the University starting from September 2022.

In this regard, USTF would like to stress that the great progress of the University at all levels, as indicated by the CAA, is a direct result of the full support of USTF's Board of Trustees chaired by His Highness Sheikh Mohammed bin Hamad Al Sharqi, Crown Prince Fujairah, and the sincerity and dedication of all USTF members and their collective efforts to achieve the university noble goals.

These achievements inspire and encourage all of us to be committed and determined to put all efforts and keep on moving forward together to achieve our targets and position our university among the leading higher education institutions in the UAE and beyond.

Wishing you good health and happiness

FORWARD TOGETHER

ننطلق معاً

 USTFujairah

USTF Announcement

University of science and Technology of Fujairah

O:+97192222644 | M:+971567771910

www.ustf.ac.ae



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH



الإمارات
THE EMIRATES

FORWARD TOGETHER

APPLY NOW

USTF

ننطلق معاً

سجل الآن